
 1

Protokół nr 36/17 
z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 20 listopada 2017 r. 

 
Ad 1-2. 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Dorota Mrówka 

 
Komisja obradowała w sali obrad Urzędu Miasta (pokój 229) w Kędzierzynie-Koźlu  
od godz. 16.00.  
 
Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 3 członków komisji 
(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-
 gospodarczych;  
2. Danuta Ceglarek - dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie 
 Koźlu; 
3. Maja Mrożek-Dobber - zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
 Socjalnych i Zdrowia; 
4. Mikołaj Mi ścicki - radca prawny. 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad: 
1. Otwarcie drugiej części  posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 35 z dnia 9 października 2017 r. oraz protokołu nr 36  

z dnia 26 października 2017 r. 
4. Zaopiniowanie petycji mieszkańca o wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-
Koźle. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
6. Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca Komisji Dorota Mrówka poinformowała, że wpłynęły materiały dodatkowe 
które zaproponowała wprowadzić do porządku obrad komisji: 
1) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia sposobu organizacji  usług 
asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej świadczonych w Ośrodku Wsparcia Dziennego 
dla osób z zespołem otępiennym funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 w 
Kędzierzynie-Koźlu oraz zasad odpłatności za te usługi, jako punkt 5 
oraz wniosek PMS. 714.1.28.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego, jako punkt 6 
Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka poddała pod 
uzupełniony głosowanie ww. porządek obrad.  
 
porządek obrad po zmianach przedstawił się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu nr 35 z dnia 9 października 2017 r. oraz protokołu nr 36  
z dnia 26 października 2017 r. 

2. Zaopiniowanie petycji mieszkańca o wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie 
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Kędzierzyn-Koźle. 
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3. Zaopiniowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia sposobu 
organizacji  usług asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej świadczonych w 
Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z zespołem otępiennym funkcjonującym w 
ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu oraz zasad odpłatności 
za te usługi. 

4. Opinia komisji do wniosku PMS. 714.1.28.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście uprawnionych do wynajęcia lokalu 
socjalnego 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
6. Zakończenie obrad. 

 
Komisja jednogłośnie (4 głosy ,,za”)przyjęła zaproponowany porządek obrad do realizacji.  

                                            
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 35 z dnia 9 października 2017 r. oraz protokołu nr 36  
z dnia 26 października 2017 r. 
 
Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka 
poinformowała, że protokoły został wysłany na pocztę elektroniczną. Zapytała, czy ktoś 
wnosi uwagi do ww. protokołu. Wobec braku uwag, poddała pod głosowanie ww. protokół.  
 
Komisja zapoznała się i przyjęła bez uwag protokół nr 35 z dnia 9 października 2017 r. oraz 
protokół nr 36 z dnia 26 października 2017 r. (przez aklamację) 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia sposobu 
organizacji  usług asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej świadczonych w Ośrodku 
Wsparcia Dziennego dla osób z zespołem otępiennym funkcjonującym w ramach Domu 
Dziennego Pobytu Nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu oraz zasad odpłatności za te usługi (projekt 
uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka poprosiła o 
wprowadzenie w temacie.  
 
Danuta Ceglarek udzieliła szczegółowych wyjaśnień, że zmianie ulega zapis § 1 w ww. projekcie 
uchwały.  
 

Wobec braku chętnych do dalszych dyskusji, przewodnicząca komisji Dorota Mrówka 
poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.    
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za") zaopiniowała projekt uchwały zmieniający 
uchwałę w sprawie ustalenia sposobu organizacji  usług asystenta osobistego osoby 
niepełnosprawnej świadczonych w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z zespołem 
otępiennym funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu 
oraz zasad odpłatności za te usługi. 
,,za'' były p. Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Ewa 
Odulińska. 
 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie petycji mieszkańca o wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-
Koźle (petycja stanowi załącznik do nin. protokołu).  
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Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka 
poinformowała, że radni zapoznali się z petycją i otworzyła dyskusję w sprawie. 
 
Grażyna Radka poinformowała, że w tej sprawie nie ma dobrego rozwiązania, co do mieszkań 
przy ul. Pocztowej 7, w nowo wyremontowanym budynku, po roku użytkowania dewastacja 
klatki schodowej była ogromna, a gmina i MZBK wydało na remont bardzo dużo pieniędzy a 
mieszkańcy nie szanują własności gminnych. 
 
Halina Mińczuk również uważa tak jak Grażyna Radka, że w tej sprawie nie ma dobrego 
rozwiązania. Wyjaśniła zasady przyznawania lokali socjalnych, ze względu na eksmisje.  
Uważa, że petycja powinna być odrzucona. Natomiast MZBK musi przeprowadzać remonty 
ze względu na dewastację mieszkań przez mieszkańców, aby zachować standardy oraz nie 
stwarzało zagrożenie życia.  
 
Ewa Oduińska uważa, że należy bardzo ostrożnie skupiać ludzi z problemami w jednym 
miejscu, gdyż tworzą się skomplikowane sytuacje. Co do petycji, w uchwale nie ma 
możliwości zawarcia takiego zapisu.  
 
Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka przytoczyła 
treść stanowiska Prezydent Miasta ,,art. 32 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej określa 
zasady równości i wynikającego z niej zakazu dyskryminowania". 
 
Mikołaj Mi ścicki wyjaśnił, że dane zawarte w petycji przez autorkę petycji  i propozycje są 
nie wykonalne i niekorzystne. Udzielił szczegółowych wyjaśnień.  
 
Halina Mińczuk wyjaśniła, że gmina znalazła rozwiązanie, w Sławęcicach na ul. Zielnej 
budynek bez klatek schodowych i piwnic i bez część wspólnej. Tam każdy dba o swoją 
własność. Osoby mają różne choroby nie tylko natury alkoholowej. Dodała, że gmina ma 
obowiązek zapewnić mieszkania, lokale osób. Zgadza się ze słowami radnej Grażyny Radki, 
że ludzie nie szanują mieszkań i lokali gminnych.  
 
Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie, za pozytywnym 
zaopiniowaniu petycji mieszkańca.    
 
Komisja negatywnie (5 głosów ,,przeciw") rozpatrzyła petycję mieszkańca  
o wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
 
,,przeciw'' były p. Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Ewa 
Odulińska. 
 
Ad 6. 
Opinia komisji do wniosku PMS. 714.1.28.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście uprawnionych do wynajęcia lokalu 
socjalnego(wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka 
poinformowała, że radni zapoznali się z wnioskiem i otworzyła dyskusję w sprawie. 
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Opinię do wniosku przedstawiła radna Halina Mińczuk, Maja Mrożek-Dobber - zastępca 
kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia, która wyjaśniła, 
że jest prawomocny wyrok o eksmisję. Z tego budynku rodziny są na bieżąco wysiedlane.    
 
Ewa Odulińska zapytała o zaległości czynszowe, na pozostałych lokalach.  
 
Maja Mrożek-Dobber, zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
Socjalnych i Zdrowia wyjaśniła,  że są tylko dwie rodziny które płacą, pozostała mają 
zaległości czynszowe. 
 
Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka zapytała czy jest lokal dla tej osoby.  
 
Halina Mińczuk wyjaśniła, że jeżeli wniosek zostanie zaopiniowany pozytywnie wó7.czas 
MZBK będzie szukało lokalu.  
 
Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie, za pozytywnym 
opiniowaniu wniosku PMS. 714.1.28.2017.    
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała wniosek  
PMS. 714.1.28.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących 
na liście uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego,  
 
Ad 7. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
 
Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka odczytała 
pismo PMS.0007.3.2017, że w miesiącu grudniu PMS przedstawi  projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Narkotykowych na rok 2018., gdyż wymaga on przeprowadzenia konsultacji społecznych.    
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 18 grudnia 2017 r. o godz. 14.30 lecz może ulec 
zmianie.  
 
Ad 8.  
Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji  
Dorota Mrówka podziękowała za aktywne uczestnictwo i o godz. 17.00 zamknęła posiedzenie 
komisji.    
 
 
Protokołowała  
 
 
Anna Dworaczek 

 
        PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
          
         Dorota Mrówka 
 


